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Van wie die wêreld nie waardig is nie.
In Lukas 18:1-8 staan daar geskryf:

1 En Hy het ook aan hulle ‘n gelykenis vertel met die oog daarop dat ‘n mens gedurig 
moet bid en nie moedeloos word nie,
2 en gesê: Daar was ‘n regter in ‘n stad wat God nie gevrees en geen mens ontsien het 
nie.
3 En daar was in daardie stad ‘n weduwee, en sy het gedurig na hom gekom en gesê: 
Doen reg aan my teenoor my teëparty.
4 En ‘n tyd lank wou hy nie; maar daarna het hy by homself gesê: Al vrees ek God ook 
nie en al ontsien ek geen mens nie,
5 tog sal ek, omdat hierdie weduwee my moeite gee, aan haar reg doen, sodat sy nie 
eindelik kom en my in die gesig slaan nie.
6 Toe sê die Here: Hoor wat die onregverdige regter sê.
7 Sal God dan nie reg doen aan sy uitverkorenes wat dag en nag tot Hom roep nie, al is 
Hy ook lankmoedig in hulle geval?
8 Ek sê vir julle dat Hy gou aan hulle reg sal doen; maar as die Seun van die mens kom, 
sal Hy wel die geloof op die aarde vind? 

Daar is baie mense in die wêreld wat beweer dat hulle geloof het en God glo vir die dinge wat 
hulle nie gesien het nie. Maar tog, wanneer God in hulle geslag optree, is die meerderheid 
mense onwillig of nie in staat om te aanvaar wat Hy doen as synde van God nie. Mense kan na 
die verlede kyk, na die profete van die ou testament, soos manne soos Henog en glo dat Henog
“het met God gewandel; en hy was daar nie meer nie, want God het hom weggeneem.”

Oor Noag kan hulle sê dat hy (deur geloof) God geglo het vir iets wat nog nooit tevore op die 
aarde gebeur het nie. Hulle kan die verhaal van Abraham en sy meedoënlose soeke na 'n stad 
glo. As dit as 'n openbaring in hul harte kom, kan hulle glo dat Sara op haar oudag krag 
ontvang het om swanger te raak. Hulle is opgewonde oor die groot geloofsverhaal van Isak, hoe
God Isak aan Abraham en Sara op hulle oudag belowe het en hoe hulle nie die dood van Sara 
se skoot of die ouderdom van Abraham se liggaam in ag geneem het nie.

Hulle voel sterk die omvang van God se versoek om die seun te offer wat die profesie sou 
vervul dat Abraham die “vader van baie nasies ” sou wees. Toe God gepraat en gesê het, “Bied 
hom as ‘n offer,” word ons deur Paulus in Hebreërs vertel dat Abraham geglo het dat God die 
seun uit die dood sou opwek. Mense juig oor sulke geloof aan die kant van die man wat homself
“Abraham, vader van baie nasies ”, genoem het vir vyf-en-twintig jaar voordat sy seun gebore 
is.

Hoe mense wel terugkyk en die geloof van Abraham bewonder. Hulle bewonder Isak ook vir sy 
gehoorsaamheid aan die woord van God en sy nederigheid. Hulle bewonder Isak se seën van 
Jakob oor die dinge wat sou kom toe die Israeliete in slawerny in Egipte was. Voordat Isak 



gesterf het, het hy vir Jakob gesê dat hy hulle so sou seën dat God hulle in hul beloofde land 
sou bewaar. Jakob, toe hy gelê en sterwe het, het die belofte van sy vader en grootvader 
onthou en die seuns van Josef geseën vir die dinge wat nog vir die kinders van Israel moes 
gebeur. Josef het op sy beurt, toe hy besig was om te sterf, gepraat van die terugkeer van die 
Israeliete na die land van Israel toe dit gelyk het of dit onmoontlik was. Christene wat hul 
Bybels ken, kyk met bewondering terug na wat God deur hierdie Bybelkarakters gedoen het. 
Maar natuurlik, alles wat in die verlede was, nie in die hede nie.

Dan het ons Moses, gebore uit die geloof, wat ‘n koning se gebod kon verontagsaam, wat 
geweier het om die seun van Farao se dogter genoem te word en voortgegaan het om die volk 
vry te laat. Die belofte is deur geloof uitgevoer en mense vandag bewonder mense van 
vergange dae omdat hulle onortodokse standpunte inneem. Maar wat van die belofte van God 
vir “hulle eie dag?”

Mense aanvaar die lewendige verhaal van Josua toe hy die kinders van Israel om die mure van 
Jerigo gelei het. Ses dae lank het hulle een keer elke dag om die stad getrek, en die mure het 
bly staan. Op die sewende dag het hulle, in gehoorsaamheid aan hul bevelvoerder, sewe keer 
omgemarsjeer, en die mure het afgekom. Miskien het sommige mense in daardie dae hierdie 
metode van aanval bevraagteken, maar ons kan nou terugkyk en sê: “Geseënd is die God van 
die geloof, Hy wat dinge buiten die gewone gedoen het, dinge wat nog nooit tevore gedoen is 
nie.”

In ons verbeelding kan ons saam met Josua en sy manne as spioene in ‘n sekere stad ingaan en
die sondige vrou Ragab ontmoet wat vanweë haar geloof in God (hoewel sy nie regtig verstaan 
het nie), het die spioene ontvang en is saam met haar huisgesin gered. Wat ‘n wonderlike ding, 
dink ons, vandag.

Daar is ook nie ‘n tekort aan stories in die Bybel oor die beweging van God onder Sy mense nie.
Die getuies, het Paulus gesê, is te veel om op te noem: Gideon, Simson, Dawid en Samuel, om 
‘n paar te noem, en al die profete wat in die Ou Testament geskryf het. Sommige gedempte 
koninkryke. Baie het geregtigheid bewerk, beloftes verkry, sommige het die bekke van leeus 
gestop. Die drie Hebreeuse kinders het die geweld van vuur geblus. Hulle het die skerpte van 
die swaard ontsnap. Deur hulle swakheid is ander sterk gemaak. Hulle het dapper geword in die
geveg en een man het opgestaan en met ‘n opgehewe hand ‘n hele leër op vlug geslaan. Vroue 
het hul dooies terug na die lewe ontvang deur die optrede en lewe van die Profete van God van 
die Ou Testament.

Daar was ander wat, sodat hulle ‘n beter opstanding kon verkry, nie bevryding sou aanvaar nie. 
Ander het wrede beproewinge van bespotting en geseling deurgemaak. Hulle het boeie en 
gevangenisstraf opgedoen. Hulle is gestenig, selfs uitmekaar gesaag. Toe hulle vry was van die 
bande van mense, het hulle gedwaal, behoeftig, in skaapvelle en bokvelle, geteister en gepynig.
Hulle het in woestyne gewoon, en in berge, in holte en grotte. Die apostel Paulus sê vir ons in 
Hebreërs 11, dat die wêreld hulle nie waardig was nie, want deur dit alles het hulle uitgeroep vir
die mense en teen die euwels van afgodery, hebsug en wellus.

My doel is om die waarheid na vore te bring van wat God in hierdie geslag gedoen het. 
Johannes 20:31 sê van sy dag: “maar hierdie is beskrywe, dat julle kan glo dat Jesus die 
Christus is, die Seun van God; en dat julle deur te glo die lewe kan hê in sy Naam.”  Nou is daar
geen manier vir mense om die waarheid te ken nie, behalwe dat dit onder hul aandag gebring 
word. Daarom is daar ‘n paar waarhede begrawe in die Skrifte wat ek onder die aandag moet 



vestig van diegene wat dalk nooit die betekenis daarvan raaksien nie. Om dit te kan doen, moet
ek weer terugkeer na die onderwerp van Johannes die Doper, want dit is ‘n kritieke punt. Die 
mense HET Johannes, die eerste Voorloper, GEMISEN omdat hy gekom het in reaksie op sekere
Skrifte, en hulle sal die TWEEDE Voorloper MIS om dieselfde rede.

Die Beloftes van beide die EERSTE koms van Christus en Sy wonderlike TWEEDE koms word 
BEIDE in Maleagi voorspel. Met die lees van die laaste twee verse van die Ou Testament, 
Maleagi 4:5-6,

5 Kyk, Ek stuur julle die profeet Elía voordat die groot en vreeslike dag van die HERE 
aanbreek.
6 En hy sal die hart van die vaders terugbring tot die kinders, en die hart van die kinders 
tot hulle vaders, sodat Ek nie hoef te kom en die land met die banvloek tref nie. 

Elia, die groot profeet deur wie ’n weduwee een keer haar seun weer lewend ontvang het, word
belowe om terug te keer “voordat die groot en vreeslike dag van die HERE.”  Vir my is daar 
twee dinge wat hierdie Skrif sê oor die tyd wanneer Elia kom: EERSTENS, dit sou wees “voor die
groot en vreeslike dag van die Here.” TWEEDE, sal sy boodskap “die harte van die vaders na 
die kinders en die hart van die kinders na die vaders draai ”.

Om hierdie beloftes van Maleagi vir ‘n oomblik te verlaat, laat ons ‘n profesie oor Johannes die 
Doper ondersoek. Lukas 1:15-17 vertel van Johannes se pa wat ‘n belofte van God ontvang het 
dat ‘n seun vir sy vrou, Elisabet, gebore sou word,

15 want hy sal groot wees voor die Here. En wyn en sterk drank sal hy nooit drink nie, 
en hy sal vervul word met die Heilige Gees reeds van die skoot van sy moeder af.
16 En hy sal baie van die kinders van Israel bekeer tot die Here hulle God.
17 En hy sal voor Hom uit gaan in die gees en die krag van Elía, om die harte van die 
vaders terug te bring tot die kinders en die ongehoorsames tot die gesindheid van die 
regverdiges, om vir die Here ‘n toegeruste volk te berei.

Nou, nêrens in hierdie belofte aan Johannes se vader vind ek dat Johannes “die hart van die 
kinders na die vaders” sou draai nie. Natuurlik laat dit ‘n vraag by my ontstaan of Johannes die 
Doper AL Maleagi se profesie in Maleagi 4:5,6 vervul het. Ook wanneer ek Matteus 17:11 lees, 
vind ek dat Jesus self ‘n vraag laat of Johannes hierdie gedeelte van die profesie deur die 
profeet Maleagi vervul het. Let op Matteus 17:10-11,

10 En sy dissipels vra Hom en sê: Waarom sê die skrifgeleerdes dan dat Elía eers moet 
kom?
11 En Jesus antwoord en sê vir hulle: Dis waar, Elía kom eers en sal alles herstel;

Petrus kondig in Handelinge 3:20-21 aan dat hierdie tyd van herstel van alle dinge in die tyd 
van die wederkoms van die Here sal wees,

20 en Hy Hom mag stuur wat vooraf aan julle verkondig is, naamlik Jesus Christus,
21 Hom wat die hemel moet ontvang tot op die tye van die wederoprigting van alle 
dinge, waarvan God van ouds af gespreek het deur die mond van al sy heilige profete.

Om nou op te som en hierdie onderwerp vas te pen, sê Maleagi 4 dat God Elia sal stuur voor die
koms van die “groot en vreeslike” dag van die Here. As Johannes die Doper in die gees van Elia 



gekom het (soos die Skrif getuig dat hy dit gedoen het), dan moet ons kyk en sien of Johannes 
die werke gedoen het van “daardie Elia” wat volgens Maleagi se profesie sou kom. Eerstens vra 
ek die vraag: was daar ‘n groot en vreeslike dag van die Here toe Johannes die Doper gekom 
het? Die antwoord is dat daar nie was nie. Het Johannes alle dinge herstel? Volgens Handelinge 
3:21 sou ons sê hy het nie. Is dit dan moontlik dat daar nog ‘n profeet sal kom in die gees van 
Elia wat alles sal herstel net voor die koms van die “groot en vreeslike” dag van die Here?

Hier is dan die sleutel. Ons moet soek na ‘n profeet, met die gees van Elia, om voor die 
wederkoms van die Here te kom. Skriftuurlike bewyse dui daarop dat dit waar is. Op hierdie 
punt kan sommige hierdie feit begin aanvaar, maar tog sal hulle vra hoe hulle so ‘n profeet 
moet herken. Laat ek ‘n opregte vraag vra: Watter regverdiging sou jy dink ‘n profeet moet hê? 
WIE sal jy hê om hom te regverdig? Sou jy glo dat hy ‘n profeet is as die pous sê hy is? Wat as 
die Wêreldraad van Kerke hom as ‘n profeet van God verkondig het? Sal jy glo as ek sê hy is ‘n 
profeet? Jou godgegewe sin sê vir jou dat nie een van hierdie voldoende regverdiging sal wees 
nie. Daar is net een manier waarop God enigiets ooit bevestig het en ek sal dit nou verduidelik.

Die Bybel is die Woord van God. Die Bybel self verklaar dat hy die Woord van God is. Dit is 
selfregverdigend. Openbaring 22:18-19 wys presies hoe nadruklik die Bybel verklaar dat dit die 
Woord van God is.

18 Want ek betuig aan elkeen wat die woorde van die profesie van hierdie boek hoor: As
iemand by hierdie dinge byvoeg, dan sal God oor hom die plae byvoeg waarvan in 
hierdie boek geskrywe is.
19 En as iemand iets van die woorde van die boek van hierdie profesie wegneem, dan sal
God sy deel wegneem uit die boek van die lewe en uit die heilige stad en uit die dinge 
waarvan in hierdie boek geskrywe is.

Dus, as jy nie glo wat in die Bybel geskryf is nie, elke woord daarvan, nie byvoeg tot, nie 
wegneem nie, dan kan jou naam nie in die Boek van die Lewe geskryf bly nie.

Die Bybel is redelik seker van homself, sou ek sê, in die taal wat dit in 2 Timoteus 3:16-17 
gebruik,

16 Die hele Skrif is deur God ingegee en is nuttig tot lering, tot weerlegging, tot 
teregwysing, tot onderwysing in die geregtigheid,
17 sodat die mens van God volkome kan wees, vir elke goeie werk volkome toegerus.

Die Bybel gee jou nêrens toestemming om een gedeelte daarvan uit te neem nie; Jy moet dit 
alles glo. 2 Petrus 1:20-21 lees,

20 terwyl julle veral dít moet weet, dat geen profesie van die Skrif ‘n saak van eie 
uitlegging is nie;
21 want geen profesie is ooit deur die wil van ‘n mens voortgebring nie, maar, deur die 
Heilige Gees gedrywe, het die heilige mense van God gespreek.

Daar is dus geen ander bewys dat die Bybel die Woord van God is nie, anders as die Bybel wat 
sê dat dit is.

Nou, sal die Seun van die mens geloof vind wanneer Hy terugkeer na die aarde? Kan jy glo dat 
dit die Woord van God is? Nie tensy jy geloof het nie, wat op sigself ‘n gawe van God is. Jy mag



saamstem oor die regverdiging van die Woord deur die Woord, maar jy voel dat met ‘n profeet 
die situasie anders is. Laat ons in daardie geval na Moses kyk. In Eksodus 3:13-14 sien ons wie 
sê Moses was ‘n profeet toe hy afgegaan het aan die kinders van Israel,

13 Hierop het Moses tot God gespreek: Maar as ek by die kinders van Israel kom en aan 
hulle sê: Die God van julle vaders het my na julle gestuur, en hulle my vra: Hoe is sy 
naam? -wat moet ek hulle antwoord?
14 En God sê vir Moses: EK IS WAT EK IS. Ook sê Hy: So moet jy die kinders van Israel 
antwoord: EK IS het my na julle gestuur.

Wie het Moses geregverdig? Het hulle ‘n stem geneem en stem saam dat hy ‘n profeet was? Het
Farao opgestaan en verklaar dat hy ‘n profeet wat deur God gestuur? Nee, Moses was 
geregverdig deur wat God hom vertel het en dit was al wat Moses gehad het om te gaan op. 
Maar onthou die kinders van Israel was ‘n redder belowe. So was dit dat nadat Moses het hulle 
uit Egipte gelei, en oor die Rooi See, het God gevra om hulle kwartels en manna te voed, het 
die Tien Gebooie ontvang wonderbaarlik uitgekap in klip, en aan hulle gegee het, keer op keer, 
die Woord van die Here, daar was nog baie wie het hom nie geglo om God se man te wees nie. 
Hoe kan so iets wees? Eenvoudig omdat hulle wou iemand om hom te regverdig. Hulle het 
gevra hoe hulle sou weet dat die Woord van God na Moses gekom het. Daar moes geen twyfel 
wees nie na alles wat hulle gesien het, maar nog het hulle twyfel. Hulle het geloof in God en Sy 
hou sy Woord, tog kon hulle nie glo dat Moses God se profeet was nie in die aangesig van 
oorweldigende bewyse dat hy vir hulle deur God gestuur is. Hulle was eenvoudig blind.

Onthou, WIE geregverdig Johannes die Doper? Kom ons gaan hierdeur deur heeltemal weer 
sodat daar geen twyfel sal wees.

Wanneer die mense het om navraag te doen van Johannes “Wie hy was”, soos in Johannes 
1:19 gesê, hulle was bewus van die profesie van Maleagi 4:5-6a. Hulle het ook geweet, geen 
twyfel nie, van die woord wat by Johannes se vader gekom het voordat Johannes gebore is, hoe
hy sou voortgaan in die “gees van Elía” en draai die harte van die “vaders na die kinders”. Nou 
kan daar net twee redes wees vir Johannes se negatiewe antwoord op die vraag van die mense 
om te bepaal of hy Elias was. Óf hulle hom vra as hy die Elias was van ‘n ander vers van die 
Skrif as van toepassing op hom, of hy het die woord nie ken nie. Maar, kan ek bewys dat 
Johannes het geweet die Woord, Want toe hulle verder gaan vra, “Is jy daardie profeet?” 
Johannes het geweet dat hulle na die profeet verwys het beloof deur Moses in Deuteronomium 
18. Sy ontkenning dan was om daardie profeet te wees wie Moses gesê het dat sou een soos 
homself wees. Uiteindelik het Johannes homself in Johannes 1:22-23 geplaas,

22 Toe sê hulle vir hom: Wie is u? -dat ons antwoord kan gee aan die wat ons gestuur 
het. Wat sê u van uself?
23 Hy antwoord: Ek is die stem van een wat roep in die woestyn: Maak die pad van die 
Here reguit! soos Jesaja, die profeet, gesê het.

Johannes het die Woord goed genoeg geken om te weet dat Jesaja in Jesaja 40:3 gesê het 
daardie een sal kom. “‘n Stem van een wat roep: Berei in die woestyn die weg van die HERE; 
maak gelyk in die wildernis ‘n grootpad vir onse God!”  Hy het ook geweet dat Maleagi 3:1 gesê 
het, “Kyk, Ek stuur my boodskapper wat die weg voor My uit sal baan; dan sal skielik na sy 
tempel kom die Here na wie julle soek, naamlik die Engel van die verbond, na wie julle ‘n 



begeerte het. Kyk, Hy kom, sê die HERE van die leërskare.”  Soos die profeet Jesaja ook gesê 
het. Tog, Johannes ontken synde Elia. Hy het geweet dat hy sou draai die harte van die “vaders
aan die kinders” omdat sy vader Sagaría, het dat profesie ontvang. Johannes het ook geweet 
dat hy in die gees van Elia was, so is dit moontlik dat hulle hom vra of hy die Elia van Maleagi 
was 4 wie was om te draai die hart van die “kinders van die vader” voor die “groot en vreeslike”
dag van die Here? Natuurlik het hy hulle geantwoord dat hy nie “daardie Elia was nie”. Maar, 
wie Johannes geregverdig? Die mense was baie geïnteresseerd in wie hy was, maar wie was dit 
wat opgestaan het en vir hulle gesê het? Hy het vir hulle homself vertel wie hy was, soos 
aangeteken in Johannes 1:23,

Kom ons lees dit weer...
23 Hy antwoord: Ek is die stem van een wat roep in die woestyn: Maak die pad van die 
Here reguit! soos Jesaja, die profeet, gesê het.

Wie het Christus geregverdig? Lukas 9:18-20 state...

18 En toe Hy besig was om alleen te bid, was die dissipels by Hom, en Hy vra hulle en 
sê: Wie sê die skare is Ek?
19 En hulle antwoord en sê: Johannes die Doper, en ander: Elía, en ander dat een van 
die ou profete opgestaan het.
20 En Hy sê vir hulle: Maar julle, wie sê julle is Ek? En Petrus antwoord en sê: Die 
Christus van God!

In ‘n ander rekening het Jesus geantwoord: “Salig is jy, Simon Bar-Jona, want vlees en bloed 
het dit nie aan jou geopenbaar nie, maar my Vader wat in die hemele is..., en op hierdie rots 
(openbaaring) sal Ek my gemeente bou, en die poorte van die doderyk sal dit nie oorweldig 
nie.” Matteus 16:17

Dit gee ons ons eerste leidraad tot die regverdiging van ‘n profeet. Dit kom deur openbaring. En
dit kom deur daardie profeet vindicating homself. Die Woord van God verklaar homself as die 
Woord van God. Moses het homself as ‘n profeet van God verklaar. Johannes die Doper het 
gesê dat hy die een was van wie Jesaja gespreek het, en Jesus het sy dissipels geleer dat Hy 
die Christus was.

Matteus 26:62-65 beskryf die swak poging van ‘n ongelowige priester om die Waarheid van 
Jesus Christus te ontdek,

62 Daarop staan die hoëpriester op en sê vir Hom: Antwoord U niks nie? Wat getuig 
hierdie manne teen U?
63 Maar Jesus het stilgebly. En die hoëpriester antwoord en sê vir Hom: Ek besweer U by
die lewende God dat U vir ons sê of U die Christus, die Seun van God, is?
64 Jesus antwoord hom: U het dit gesê. Maar Ek sê vir u almal: Van nou af sal u die 
Seun van die mens sien sit aan die regterhand van die krag van God en kom op die 
wolke van die hemel.
65 Toe verskeur die hoëpriester sy klere en sê: Hy het godslasterlik gespreek, wat het 
ons nog getuies nodig? Kyk, nou het julle sy godslastering gehoor!



Die ongelowiges, veral diegene met gesag, wou weet, maar hulle kon nie die Waarheid glo nie, 
want daar was geen geloof of openbaring in hulle harte nie. Markus 14:60-62 teken ook die 
voorval aan,

60 Toe staan die hoëpriester in hul midde op en vra Jesus en sê: Antwoord U niks nie? 
Wat getuig hierdie manne teen U?
61 Maar Hy het stilgebly en geen antwoord gegee nie. Weer stel die hoëpriester Hom die
vraag en sê vir Hom: Is U die Christus, die Seun van die geseënde God?
62 En Jesus sê: Ek is. En u almal sal die Seun van die mens aan die regterhand van die 
krag van God sien sit en kom met die wolke van die hemel.

Jesus het ‘n aantal kere aan hulle in die openbaar verklaar soos hy in Johannes 10:30 gedoen 
het: “Ek en my Vader is een ” Toe Jesus Homself bevestig het en gesê het wie Hy was, het hulle
klippe opgetel om Hom te stenig. MAAR toe Jesus Homself eers begin openbaar het, om te 
probeer om die mense te laat glo wie Hy was, vind ons dat Hy hulle verwys het, NIE na wat Hy 
gesê het nie, MAAR na wat Hy gedoen het, soos in Johannes 2:23,

23 En toe Hy in Jerusalem was op die pasga gedurende die fees, het baie in sy Naam 
geglo, omdat hulle die tekens gesien het wat Hy doen.

Toe Johannes die Doper boodskappers gestuur het om te vra wie Hy is, het Jesus geantwoord 
soos opgeteken in Matteus 11:5,

5 blindes sien weer en kreupeles loop, melaatses word gereinig en dowes hoor, dooies 
word opgewek en aan armes word die evangelie verkondig.

Jesus het boodskappers teruggestuur om vir Johannes te vertel dat hulle hierdie dinge gesien 
het, wat beteken dat Johannes sou weet dat die werke wat Hy gedoen het van Hom gepraat 
het.

Dit is geskryf in Johannes 8:24...
24 Ek het dan vir julle gesê dat julle in jul sondes sal sterwe; want as julle nie glo dat dit 
Ek is nie, sal julle in jul sondes sterwe.

Maar in Johannes 10:36-38, sê Jesus dit...

36 sê julle vir Hom wat die Vader geheilig en in die wêreld gestuur het: U spreek 
godslasterlik-omdat Ek gesê het: Ek is die Seun van God?
37 As Ek nie die werke van my Vader doen nie, moet julle My nie glo nie;
38 maar as Ek dit doen, al glo julle My nie, glo die werke, dat julle kan erken en glo dat 
die Vader in My is, en Ek in Hom.

Jesus het vir hulle gesê dat as jy nie kan glo wat ek jou vertel nie, glo dan wat jy my sien doen. 
Nou is daar geen ander regverdiging van ‘n profeet van God: EERSTENS sal hy jou vertel wie hy
is. TWEEDE, hy sal die werke doen wat hy gestuur is om te doen. Dat is hoe jy ‘n profeet wat 
deur God gestuur kan vertel.

Nou dan, as daar ‘n profeet is voor die koms van die “groot en vreeslike” dag van die Here, een 
in die gees van Elia daar is sekere werke wat hy na verwagting sal doen. Sy werke sal gedoen 



word as een in die gees van Elia. Hy sal “draai die harte van die kinders terug na die vaders” Hy
sal Matteus 17:11 vervul waar Jesus sê Hy sal “alle dinge herstel”. In sommige vertalings, 
hierdie gedeelte lees “Hy sal die dinge wat af gegaan het in fout reg te stel.”

Hoofstuk 10 van hierdie boek dek die Eeue van die Kerk vanaf die dae van Paulus tot die hede 
in meer besonderhede; egter, die boek Openbaring spreek van hierdie laaste ouderdom, die 
Laodicense Ouderdom, dat dit ‘n boodskapper het wie sal vir hulle sê hulle is “ellendig en 
beklaenswaardig en arm en blind en naak is nie,” en dit nie doen nie weet. In Openbaring 10:7 
word na hierdie boodskapper verwys as die sewende engel en sê dat, “maar in die dae van die 
stem van die sewende engel, wanneer hy met die basuin sal blaas, dan is die verborgenheid 
van God volbring, soos Hy die blye tyding verkondig het aan sy diensknegte, die profete.”

So is daar ‘n definitiewe werk dat die profeet van Maleagi 4 is om te doen. Hy sal nie 
geregverdig deur ‘n denominasie. Hy sal nie saamgestem word met deur die meerderheid, maar
hy sal weet wie hy is. Daar sal diegene wees wat hom sal sien en sal hom nie ken nie, maar 
daar sal ook diegene met dieselfde gees wees as diegene wat Jesus deur Sy werke aanvaar, en 
sê in Johannes 7:31, “Wanneer die Christus kom, sal Hy meer tekens doen as wat hierdie man 
gedoen het?”

Maar wanneer hierdie profeet van Maleagi 4 kom met die gees van Elia om alles te herstel en 
voltooi die verborgenheid van God die wêreld sal hom nie waardig wees nie, enige meer as wat 
hulle waardig was van die profete van ouds af. Die meerderheid van die mense sal geneig wees 
om soveel godsdiens te hê en om soveel regte te beweer, dat hulle blind sal wees vir die 
besoek.

Hierdie man sal kom, doen net goed. Hy sal kom, die vervulling van die Skrif, bring ‘n boodskap 
aan die uitverkore, die bruid van Christus maar hy sal deur die godsdienstige leiers gehaat 
word. Hulle sal dieselfde gees openbaar as diegene wat aan die voet van die kruis gestaan het 
en gesê: “Hy het ander gered, maar homself kan hy nie red nie.” Elke skuif wat hierdie profeet 
maak sal wees om die mensdom te dien, tog sal hy gekritiseer word, verkeerd verstaan word, 
en verwerp as gevolg van die leerstelling bring hy. Ingeseën, ‘n profeet van die moederskoot af,
soos al die profete was, sy koms sal forerun die wederkoms van die Here Jesus Christus - en hy 
sal kom in die gees van Elia.
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